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前言

The fifteen-year history of APIDA has witnessed the rapid progress and improvement of interior design level
around the Asia Pacific region. This year, more than 550 entries have been received from such countries and
regions in Asia Pacific as Australia, Thailand, Singapore, Hong Kong,mainland China and Chinese Taiwan.The
judging process of the 15th APIDA has been divided int0 2 rounds, namely Hong Kong Round and International
Round. The scores given by the 4 judges of the Hong Kong Round contribute to 60% of the total scores whereas
the scores given by the 6 judges of the International Round from France, Italy, Malaysia, Japan, USA and UK,
account for the remaining 40%.Looking back the past and looking into the future, APIDA will continue to give
awards and recognition to the outstanding interior design projects and designers, promoting professional standards
and ethics among interior design practices operating in the Asia Pacific region.亚太室内设计大奖的15年历程见
证了整个亚太地区室内设计水平的进步与提升。
本届大奖共收到了来自澳大利亚、泰国、新加坡、中国香港、中国内地与中国台湾等国家和地区的550
多件参赛作品。
本届大奖作品的评选分为两轮，即香港评选和国际评选。
其中四位香港评委给出的评分占总比分的60%；此外，还有六位分别来自法国、意大利、马来西亚、
日本、美国和英国的国际评委，他们的评分占总比分的40%。
回顾过去，展望未来，亚太室内设计大奖将一如既往地对优秀的室内设计项目和设计师给予鼓励和肯
定，推动亚太地区的室内设计水平更上一层楼。
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内容概要

第十五届亚太区室内设计大奖共收到了来自澳大利亚、泰国、新加坡、中国香港、中国内地与中国台
湾等国家和地区的550多件参赛作品。
本书则收录了其中关于商业设计和展览展示设计方面的一些优秀作品。
可供广大业内人士借鉴参考。
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作者简介

翟东晓，1988年毕业于西北工业大学，从事设计类。
书刊的发行和编辑出版工作将近十年。
先后创办了“创福美图”系列文化公司和设计公司，并积极致力于中外设计文化的交流与推广，成功
地将国际著名的“亚太室内设计大奖”评选活动引进大陆。
策划和主编的代表作是2001至2005
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章节摘录

插图：
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编辑推荐

《商业+展览展示》是第十五届亚太区室内设计大奖作品选之一。
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